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با حضور معاون اول رئیس جمهور؛

فاز دوم تقاطع غیرهمسطح شهدای حصارک راه اندازی شد

استاندار آذربایجان غربی دراختتامیه چهارمین جشنواره انگور: 

ضرورت ایجاد کمیته فنی و تخصصی در جشنواره انگور ارومیه

به مناسبت هشتادمین سالگرد تأسیس هنرستان هنرهای زیبای اصفهان:

تجلیل از 50 هنرمند شاخص استان و سردیس هنرمندانی که به دست هنرمندان کشور جان گرفت

سرشماری لازمه پیشرفت امروز و برنامه ریزی برای نسل آینده است

دکتر جمالی نژاد مهمان تلفنی برنامه خندوانه

آغاز پویش حمایت از کالای ایرانی)کام( از اصفهان

فاز  از  برداری  بهره  مراسم  در  کرج  شهردار 
با  که  حصارک  شهدای  غیرهمسطح  تقاطع  دوم 
حضورمعاون اول رئیس جمهوری برگزار شد از راه 
تا  عمرانی عظیم  این طرح  دیگر  فاز  اندازی چهار 
اوایل خرداد ماه سال 96 خبر داد و گفت: مدیریت 
شهری ایران کوچک به دنبال آن است تا در اسفند 
ماه سال جاری و 6 ماه پیش از موعد مقرر نیز پروژه 

مهرویلا را به بهره برداری برساند.
پیش  حصارک  همسطح  غیر  تقاطع  دوم  فاز 
استاندار  دولت،  سخنگوی  حضور  با  امروز  ظهر  از 
اعضای  و  مجلس  نمایندگان  کرج،  شهردار  البرز، 
شورای اسلامی شهر کلانشهر کرج به بهره برداری 
کرد:  عنوان  مراسم  این  در  کرج  رسید.شهردار 
راه  آزاد  روی  بر  همسطح  غیر  تقاطعات  ساخت 
توجه  با  کرج  محدوده حصارک  در  قزوین   - کرج 
و  عبور  مشکلات  ایجاد  و  بالا  ترافیک  میزان  به 
مرور برای شهروندان در این مراسم از سال 93 به 
همت مدیریت شهری کرج آغاز شد که طی سال 
که  است  مذکور  های  تقاطع  فاز  دومین  این    95
در این محدوده مورد بهره برداری قرار می گیرد.
غیر  تقاطع  دوم  فاز  داشت:  اظهار  ترکاشوند  علی 
آسان  دسترسی  برای  حصارک  شهدای  همسطح 
بزرگراه  از  عبور  قصد  که  مسافرانی  و  شهروندان 
کرج - قزوین و جاده قزلحصار به حصارک را دارند 
احداث شده و برای تحقق این طرح عمرانی بالغ بر 
15میلیارد تومان اعتبار هزینه شده است.ترکاشوند 
با اشاره به مشخصات فنی این طرح عمرانی گفت: 

 600 و  هزار  دو  حدود  پل  این  عرشه  مساحت 
مترمربع، عرض آن به طول 8 الی 18 متر و طول 
پروژه فاز دوم تقاطع غیر همسطح حصارک افزون 
تقاطع غیر  فاز دوم  نوع عرشه  بر 215 متر است؛ 
بوده  تنیده  پیش  بتنی  همسطح شهدای حصارک 
پنج  از  بیش  آن  در  شده  استفاده  بتن  حجم  که 
هزار مترمکعب است که این پل 6 پایه دارد و 700 
است.این  برده شده  کار  به  آن  در  نیز  آرماتور  تن 
آسفالت مصرفی  نشان کرد:  مسئول شهری خاطر 
برای احداث و بهره برداری از پروژه یک هزار و 600 
تن بوده و 16 هزار مترمکعب عملیات خاکبرداری، 

45 تن هندریل در آن صورت گرفته است.
وی ادامه داد: طبق برنامه ریزی های صورت 
گرفته با تدابیری که از سوی مدیریت شهری کرج 
ماه  اوایل خرداد  تا  اتخاذ شده است مقرر گردیده 
سال 96 با توجه به نصب سازه نگهبان که بر روی 
اتوبان کرج _ قزوین چهار فاز دیگر تقاطعات غیر 
هم سطح حصارک نیز به بهره برداری برسد.شهردار 
غیر هم  تقاطعات  بیان کرد: ساخت  ایران کوچک 
سطح در محدوده حصارک در دوره چهارم شورای 
نوع  در  گذشته  دولت  کرج طی سه  اسلامی شهر 
و  به حجم  توجه  با  زیرا  است  بوده  نظیر  بی  خود 

کلانشهر  این  در  عمرانی  های  فعالیت  سایر  تعدد 
به  عمرانی  عظیم  طرح  این  که  بود  نشده  فرصت 
پیگیری  با  حاضر  حال  در  و  برسد  برداری  بهره 
در  کرج  مردم  نمایندگان  و  شهری  مدیریت  های 
تحقق  حال  در  مهم  این  اسلامی  شورای  مجلس 
خود  سخنان  از  دیگر  بخشی  در  است.ترکاشوند 
تاکید کرد: احداث تقاطع زیر گذر شهدای حصارک 
نیازمند آن بود تا زمینی با وسعت 20 هزار مترمربع 
از وزارت جهاد کشاورزی تملک شود که با پیگیری 
نمایندگان مردم کرج در مجلس ظرف مدت زمان 
یک هفته تملک شد.این مدیر ارشد شهری گفت: 
عملیات اجرایی بزرگراه شمالی کرج نیز که با حدود 
10 هزار میلیارد ریال اعتبار در شورای چهارم به 
تصویب رسیده از حدود دو ماه پیش آغاز شده و 
وضعیت  صورت  ریال  میلیارد   400 نیز  تازگی  به 
اجرای  کرد:  نشان  خاطر  است.ترکاشوند  داشته 
عملیات بزرگراه شمالی اکنون با سرعت و قوت در 
حال پیشروی است و زیر گذر تقاطع غیر هم سطح 
شهیدان آجرلو هم طی دو ماه آینده به بهره برداری 
می رسد و تلاش می شود کل این پروژه تا پایان 
سال 95 به بهره برداری برسد.از مهم ترین نکاتی 
که شهردار کرج در سخنان خود به آن اشاره کرد 
ابر پروژه مهرویلا بود که بر اساس گفته های این 
مسئول ارشد شهری تمامی تلاش ها بر آن است 
تا پیش از موعد مقرر آن که در مهر و آبان سال 
96 پیش بینی شده بود در اسفند ماه سال 95 به 

بهره برداری برسد.

اختتامیه  آیین  در  غربی  آذربایجان  استاندار 
چهارمین جشنواره انگور با باکفایت خواندن شهردار 
از  نشان  انگور  جشنواره  از  استقبال  گفت:  ارومیه 

عمکرد مطلوب شهرداری ارومیه دارد.
غربی  آذربایجان  استاندار  سعادت،  قربانعلی 
ارومیه  انگور  آیین اختتامیه چهارمین جشنواره  در 
گفت:  برگزاری این گونه جشنواره ها موجب پرکردن 
اوقات فراغت خانواده ها و  انبساط روحی و نشاط در 
جامعه می شود.سعادت، شلوغی و ازدحام مردم در 
جشنواره انگور را نشان از استقبال مردم از برگزاری 
دانست  سال   طول  در  هایی  جشنواره  چنین  این 
و بر تداوم آنها تاکید کرد.وی در ادامه  با باکفایت 
ارومیه  ارومیه، عملکرد شهرداری  خواندن  شهردار 
نهاد  کدام  کرد:  تصریح  و  کرد  ارزیابی  مطلوب  را 

تواند همچین محیط  همچین ظرفیتی دارد و می 
بانشاط و سالمی را برای تفریح مردم تدارک ببیند و 
در عین حال نگاه اقتصادی و گردشگری نیز داشته 
باشد. استاندار آذربایجان غربی که در آیین اختتامیه 
چهارمین جشنواره انگور سخن می گفت، با اشاره به 
ظرفیت بالای کشاورزی استان  افزود: ایجاد شهرک 
کشاورزی در استان در حال مطالعه بوده و در این 
راستا کشت گلخانه ای برای ایجاد اشتغال و افزایش 

محصولات کشاورزی افزایش می یابد.
است  سال  چندین  اینکه،  بیان  با  سعادت 
افزود:  شود،  می  برگزار  ارومیه  در  انگور  جشنواره 
انگورکمیته  پیشنهاد می کنم در حاشیه جشنواره 
فنی و تخصصی  متشکل از نهاد های ذیربط چون 
جهاد کشاورزی، شهرداری، صنعت، معدن و تجارت 

خصوص  در  باغداران  اتحادیه  و  بازرگانی  اتاق  و 
تا  شود،  ایجاد  درجشنواره   موجود  مشکلات  حل 
جشنواره  شدن  برگزار  بهتر  و  اهداف  پیشبرد  در 
افزایش ظرفیت  از  ابراز خشنودی  با  موثرباشد.وی  
سرخانه های استان، خاطر نشان کرد:  چندین سال 
پیش ظرفیت سردخانه های استان 2هزار تن بود و 
محصولات کشاورزی استان در باغات مانده و  فاسد 
می شود اما در حال حاضر این ظرفیت به 260هزار 
تن رسیده و انگیزه تولید محصولات بیشتر از سالهای 
قبل شده است.استاندار آذربایجان غربی با اشاره به 
بازار نامتعادل عرضه و فروش انگور تاکید کرد: نباید 
محصولات را با سود کم فروخت و یا انقدر نگه داشت 
تعادلی  باید  لذا  شود،   استفاده  بدون  و  خراب  که 
کننده  مصرف  و  کننده  تبدیل  کننده،  تولید  بین 

آذربایجان غربی  استان  افزود:  ایجاد کنیم.سعادت  
در زمینه تولید محصولات کشاورزی سرآمد است، 
اما باید علاوه بر تولید  و صادرات محصولات انگور 
و سیب در استان به تولید و صادرات محصولاتی که 
در بازار های جهانی کشش بیشتری دارند، نیز توجه 

داشته باشیم.
وی بااشاره به افزایش تولید انگور سیاه سردشت 
گفت: قیمت هر کیلو انگور سردشت 15 هزار تومان 
است لذابه لحاظ اقتصادی باید تولید این محصول را 
افزایش داد.استاندار آذربایجان غربی  با بیان اینکه در 
خصوص صادرات کشمش به خارج از کشور با مشکل 
مواجهیم، افزود: انگور تولیدی درجه یک و کشمش 
باید  انگور درجه 2  می باشد،  که  از  حاصل شده 

مدیریت جامع و علمی در این زمینه  صورت گیرد.

به همت مدیر کل اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان 
حجت الاسلام دکتر ارزانی امسال مراسم هشتادمین سالگرد تأسیس 
هنرستان هنرهای زیبای اصفهان با حضور گرم وزیر فرهنگ و ارشاد 
زرگرپور،  دکتر  استان  بادرایت  استاندار  جنتی،  دکتر  کشور  اسلامی 
مدیر هنرستان، هنرمندان و مسئولین استانی رنگ و بوی دیگری به 
خود گرفت.در این مراسم با شکوه تجلیل از 50 نفر هنرمند شاخص 
استان که به اخذ اعتبارنامه درجه 1 هنری قائل شده بودند به دست 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی صورت پذیرفت.رونمایی از 11 سردیس 
مشاهیری هنری اصفهان به دست هنرمندان به نام، که از گوشه و کنار 
کشورمان میهمان اصفهان بودند چشم ها را خیره و لب ها را به تحسین 
با  اصفهان  زیبای  هنرهای  هنرستان  برافراشته  واداشت.ستون های 
نورافشانی دل انگیز و عطر وجود هنرمندانی که فضای زیبای محوطه را 
پر کرده بود چون نگینی درخشان بر تارک هنر کشور ثابت نمود که هنر 
هرگز نمی میرد. سردیس اساتید زنده یادی چون عیسی بهادری، استاد 
ضیاءالدین مهدی اولیایی، احمد سمیع آبادی، یسایی شاجانیان، رستم 
بود که  اباذری چنان زیبا و هنرمندانه ساخته شده  استاد  شیرازی و 
حس می نمودی تنها یک روح برای دمیدن و زنده شدن آنها کافیست.
هوشنگ  و  فرشچیان  استاد  چون  دیگر  بزرگ  هنرمندانی  سردیس 
نوازش  را  این شب چشم  در  که  بود  فاخری  آثار  جزء  نیز  جزی زاده 
ارزانی در مراسم هشتادمین سالگرد  می کرد.حجت الاسلام حبیب رضا 
تأسیس هنرستان هنرهای زیبای اصفهان اظهار داشت: در مکانی گرد 
یکدیگر جمع شده ایم که هشتاد سال به تهذیب و تربیت دانشجویان 
پرداخته و افراد شاخصی را در طول این زمان به جامعه هنری نه تنها 
ایران بلکه جهان تقدیم کرده است.وی با اشاره به تجلیل از 50 هنرمند 
شاخص استان در این مراسم افزود: در بسیاری از شهرستان های کشور 

نفر  تا حداکثر 10  برده شود شاید  و هنرمند  از هنر  نامی  زمانی که 
معرفی شوند اما در استان اصفهان تعداد هنرمندان از شمار خارج است 
بود.وی  بسیار سخت کرده  ما  برای  را  انتخاب 50 هنرمند  امر  این  و 
ادامه داد: اتفاق مبارک دیگر رونمایی از 11 سردیس مشاهیر هنری 
اصفهان در مراسم هشتادمین سالگرد تاسیس هنرستان هنرهای زیبای 
اصفهان است که برای انتخاب این افراد در شورای مشورتی با حضور 
هنرمندان استان به نتیجه رسیدیم.حجت الاسلام ارزانی با بیان اینکه 
هنرستان هنرهای زیبای اصفهان 80 سال همچون نگینی در این دیار 
استاد فرشچیان،  بزرگی همچون  اساتید  کهن درخشیده است گفت: 
این هنرستان تحصیل  بزرگ هنر اصفهان در  اساتید  پورصفا و دیگر 
کرده اند.وی با اشاره به اینکه چشم انداز 1404 هنرستان هنرهای زیبای 
اصفهان در حال تدوین است، تصریح کرد: این هنرستان باید با توجه 
به به جایگاه، علت تاسیس، هنرمندان، بنای خاص و دیگر شاخصه ها با 
دیگر هنرستان های کشور متفاوت باشد و در تدوین افق هدف پرورش 
و  روز  تکنولوژی  از  استفاده  با  دانشجویان  بنیان  مهارت  استعدادهای 

توجه به احیای هنرهای سنتی مدنظر قرار گیرد.
وی اضافه کرد: این هنرستان باید تربیت نسل جدید از هنرمندان 
توانمند را با تکنولوژی نوین و با تکیه بر هنرهای سنتی را در افق هدف 
قرار دهد تا در آینده نیز مفتخر به حضور اساتیدی همچون فرشچیان 
در ایرن زمین و دنیا باشیم.علی جنتی  افزود: تاریخ آموزش های رسمی 
در این دیار هنرپرور حدود 100 سال و تاریخ تأسیس این هنرستان 
80 سال است اما تاریخ آموزش های غیر رسمی پدر و فرزندی و استاد 
و شاگردی قدمتی بسی طولانی و نامحدود دارد.جنتی با بیان اینکه هنر 
جوششی ارزش خاصی دارد و البته هنر سفارشی زمانی که با جوشش 
با چنین پشتوانه   تأکید کرد:  پیدا می کند،  ارزش خاصی  همراه شود 

علمی و هنری  انتظار می رود که هنرستان هنرهای زیبای این شهر به 
شکل تخصصی در رشته های تجسمی، گرافیک، پویانمایی، موسیقی، 
نمایش، سینما و غیره فعالیت نکند.وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی اظهار 
داشت: این هنرستان باید مورد حمایت جدی باشد تا با آموزش اصولی 
هنرجویان علاقه مند و اساتید آن مطمئن باشند که ثمره هنری آنها 
نه هشتاد سال بلکه تا 800 سال آینده نیز پایدار خواهد بود.استاندار 
اصفهان با بیان اینکه اصفهان استان هنر و هنرمند برند آن است، تاکید 
هنرمندان  دیرینه  آرزوی  تا  کردیم  سعی  سال ها  این  فاصله  در  کرد: 
ایجاد موزه ای درشان این دیار برآورده کنیم و بر این اساس  را برای 
کارخانه ریسباف در هفت هکتار با سازه های میراثی تهیه شده و مسابقه 
بین المللی برای طراحی آن در نظر گرفته شده است.وی اضافه کرد: 
همچنین قرار است شهر هنر در آینده نزدیک در کنار اصفهان ایجاد 
شود که از مراکز دیدنی گردشگری و جذب هنرمندان و توریست ها در  

کشور خواهد بود.

مسکن  و  نفوس  عمومی  سرشماری  ستاد  عمومی  روابط  مدیر 
و  توسعه  در  سرشماری  اهمیت  به  اشاره  ضمن  سرخه  شهرستان 
و  کشور  کنونی  پیشرفت  لازمه  گفت:سرشماری  کشور  پیشرفت 
محمودی  است.محمد  آیندگان  برای  ریزی  برنامه  مبنای  همچنین 
گفت:سرشماری امروزه در اکثرکشور های پیشرفته و در حال توسعه 
نیز  ایران  در  بار  اولین  برای  مهم  این  که  شد  خواهد  انجام  جهان 
و  ها  هزینه  کاهش  راستای  در  کاغذ  بدون  و  الکترونیکی  به صورت 
انجام است.مدیر روابط عمومی ستاد  صرفه جویی در زمان در حال 
سرشماری عمومی نفوس مسکن شهرستان سرخه تصریح کرد:خود 
اظهاری اینترنتی گامی است به سوی ارائه آمار دقیق و بدون حاشیه 
که یقینا در نتیجه سرشماری و همچنین درصد مشارکت مردم در 
لغایت  تاریخ سوم  از  افزود  و  بود  تاثیر گذار خواهد  رویداد ملی  این 
سراسر  با  همزمان  سرشماری  از  مرحله  این  مهرماه  وچهارم  بیست 

همچنین  است.محمودی  شده  آغاز  نیز  سرخه  شهرستان  در  کشور 
گفت:با  سرخه  شهرستان  سرشماری  ستاد  آمادگی  به  اشاره  ضمن 
هماهنگی صورت گرفته با دستگاههای اجرایی شهرستان و مسئولین 
روابط عمومی ها،در تمامی ادارات این شهرستان مکانی مناسب جهت 
استفاده متقاضیان برای شرکت در مرحله خود اظهاری در نظر گرفته 
و  است  آمده  در  اجرا  مرحله  به  طرح  این  شروع  با  که  است  شده 
با به همراه داشتن  تمامی مردم شریف شهرستان سرخه می توانند 
مشخصات شناسنامه ای خود و اعضای خانواده به ادارات شهرستان 
سرخه مراجعه کنند.مدیر روابط عمومی فرمانداری شهرستان سرخه 
در بخش دیگری از سخنان خود خاطر نشان کرد:امروزه جمعیت یکی 
آبادانی هر منطقه جغرافیایی  و  اقتدار،توسعه  اصلی  از شاخصه های 
به شمار می رود که این مساله باید از طریق رسانه ها و خبرنگاران 
و فعالان رسانه ای برای تک تک افراد جامعه تبیین شود تا هر فرد 

در آبادانی و توسعه محدوده جغرافیایی زندگی خویش نقش داشته و 
باارائه آمار دقیق و جامع،مبنای برنامه ریزی و طرحهای توسعه برای 
پیشرفت نسل های آینده و فرزندان خود را پایه ریزی کند.محمودی 
بی  بسیار  همدلی  و  اتحاد  یک  از  سرخه  گفت:شهرستان  همچنین 
بدیلی در سطح شهر و روستاهای خود بهره مند است که در کنار بالا 
این شهرستان  اینترنت در  بالای  نفوذ  بودن سطح سواد و همچنین 
امید است با همکاری مسئولین و همراهی مردم شاهد حضور بالای 
60 درصدی مردم این شهرستان در مرحله اینترنتی باشیم.ایشان در 
پایان از تمامی مردم شریف شهرستان سرخه و بخصوص روستائیان 
این شهرستان خواست تا با مشارکت در مرحله خود اظهاری به روش 
اینترنتی از تاریخ 3لغایت24 مهرماه سال جاری علاوه بر مشارکت در 
توسعه و پیشرفت شهرستان،درصد مشارکت بالایی را برای شهرستان 

رقم بزنند.

شهردار اصفهان در گفت وگوی تلفنی با رامبد 
جوان، مجری و کارگردان برنامه »خندوانه« گفت: 
انقلاب،  معظم  رهبر  پیام  به  لبیک  در  اصفهان 
بین  در  را  مقاومتی  اقتصاد  قرارگاه  نخستین 
مهدی  کرد.دکتر  راه اندازی  کشور  کلانشهرهای 
جمالی نژاد مهمان تلفنی برنامه پرمخاطب خندوانه 
بود و با رامبد جوان، مجری و کارگردان این برنامه 
گفت وگو کرد.وی در این گفت وگو ضمن گرامیداشت 
نخستین  عنوان  به  اصفهان  از  مقدس  دفاع  هفته 
شهر اجراکننده طرح »سه شنبه های بدون خودرو« 

در ایران یاد و اظهار کرد: از تابستان سال جاری در 
راستای فرهنگ سازی استفاده نکردن از خودروهای 
چهارباغ،  خیابان  کردن  پیاده رو  با  و  شخصی 
»سه شنبه های  مردمی  پویش  قالب  در  طرحی 
خرسندی  ابراز  ضمن  شد.وی  اجرا  خودرو«  بدون 
از استقبال بی نظیر شهروندان اصفهان و شهرهای 
دیگر از طرح »سه شنبه های بدون خودرو«، افزود: 
در حال حاضر می توان از این طرح به عنوان یک 
»پویش ملی« یاد کرد.جمالی نژاد در ادامه با اشاره 
به برگزاری نخستین جشنواره حمایت از کالاهای 

به  لبیک  اصفهان در  بیان کرد:  اصفهان  ایرانی در 
اقتصاد  قرارگاه  نخستین  انقلاب،  معظم  رهبر  پیام 
راه اندازی  کشور  کلانشهرهای  بین  در  را  مقاومتی 
بزرگ  جشنواره  عمل«  و  »اقدام  راستای  در  و 
ایرانی را برگزار کرد و به عنوان  از کالای  حمایت 
اولین شهر کشور به پویش حمایت از کالای ایرانی 
در  جشنواره  این  کرد:  تصریح  پیوست.وی  )کام( 
مردادماه   25 از  اصفهان  شهر  کوثر  روز  بازار   15
ایرانی  کالای  به  فروشگاه ها  تجهیز  با  جاری  سال 
به صورت رسمی کلید خورد.شهردار اصفهان افزود: 

این جشنواره در مناسبت های مختلف از جمله دهه 
هفته  گرامیداشت  مناسبت  به  هم اکنون  و  کرامت 
دفاع مقدس در نقاط مختلف شهر همراه با جوایز 
بی شمار و نفیس به ارزش بیش از 10 میلیارد ریال 
برگزار می شود.وی با اشاره به اینکه »دوچرخه« از 
جوایز مهم در جشنواره کالای ایرانی است، اضافه 
کرد: این اقدام در راستای طرح سه شنبه های بدون 
از  اصفهانی  همشهریان  بیشتر  استفاده  و  خودرو 
دوچرخه و همچنین تشویق مردم به خرید کالای 

ایرانی انجام می شود.

مدیرعامل سازمان فاوا شهرداري اصفهان:
شهر هوشمند، تنها راه مقابله با 

چالش هاي شهري است
مهندس وحید حیدریان با اعلام این مطلب 
افزود: امروز شهر هوشمند یا Smart city یک 
در  دنیا  کشورهاي  اکثر  و  است  جهاني  موضوع 
اجراي تحقق شهر هوشمند  و  برنامه ریزي  حال 
هستند.وي با اشاره به جمعیت شهر نشین جهان 
در حال حاضر هفت  دنیا  داشت: جمعیت  بیان 
میلیارد و 400 میلیون نفر مي باشد که از این رقم 
چهار میلیارد شهر نشین بوده و تا سال 2050 
افزایش  نفر  میلیارد  شش  به  رقم  این  میلادي 
پیش  قرن  نیم  تا  داد:  ادامه  یافت.وي  خواهد 
توسعه صرفاً توسعه اقتصادي معنا مي شد که در 
تعارض با محیط زیست بود، اما امروزه توسعه با 
مفهوم “توسعه پایدار” با مضمون تأمین نیازهاي 
نیازهاي  انداختن  خطر  به  بدون  بشر  کنوني 
را  پایدار  توسعه  وي  است.  نظر  مد  آینده  نسل 
و  اجتماعي  اقتصادي،  اصلي  محور  سه  داراي 
زیست محیطي دانست و گفت: متغیرهاي اصلي 
یعني  انساني  عوامل   )1 شامل؛  توسعه  بر  مؤثر 
شیوه مصرف و بهبود شرایط زندگي، 2( عوامل 
تکنولوژي که باعث افزایش بازدهي و خروجي ها 
اتلاف منابع است و 3( عوامل  و کاهش دهنده 
نهادي یا حاکمیت که مي توانند با ایجاد امنیت 
و ثبات اقتصادي انگیزه سرمایه گذاري را افزایش 
دهند، مي باشد.وي با بیان اینکه شهر الکترونیک 
داشت:  اظهار  است،  هوشمند  شهر  نیاز  پیش 
شهر هوشمند، شهري است که به دنبال افزایش 
تضمین  که  گونه اي  به  است،  پایدار  توسعه 
باشد. شهروندان  خوشبختي  و  سعادت  کننده 
مدیرعامل سازمان فاوا شهرداري در پایان با بیان 
اینکه در میان فناوري هاي نو، فناروي اطلاعات 
هوشمند  شهر  تحقق  در  مي تواند  ارتباطات  و 
هوشمند  شهر  تحقق  کرد:  تأکید  باشد،  پیشتاز 
اجرایي  دستگاه هاي  تمامي  همکاري  نیازمند 
است و به تنهایي یک وزارتخانه نمي تواند متولي 

آن باشد.

استاندار بوشهر: 
خسارت پرورش دهندگان میگوی 
استان بوشهر از طریق صندوق بیمه 

کشاورزی پرداخت شود 
خسارت  گفت:  بوشهر  استاندار 
از  بوشهر  استان  میگوی  پرورش دهندگان 
تا  شود  پرداخت  کشاورزان  بیمه  صندوق  سوی 
برای  بیشتری  رغبت  آبزی  این  تولیدکنندگان 
بیمه سایت های پرورشی داشته باشند. مصطفی 
سالاری در نشست ستاد اقتصاد مقاومتی استان 
بوشهر، با اشاره به ظرفیت های بالای این استان 
توجه  با  داشت:  اظهار  آبزیان  پرورش  عرصه  در 
در  آبزیان  پرورش  صنعت  بالای  قابلیت های  به 
میگوی  تولید  قطب  به عنوان  استان  بوشهر  این 
زنجیره  تکمیل  با  که  شده  معرفی  پرورشی 
افزوده  ارزش  افزایش  زمینه  این محصول  تولید 
با اشاره به اینکه پرورش  آن فراهم می شود.وی 
دهندگان میگو سال قبل خسارت دیدند تاکید 
اینکه پرورش دهندگان میگوی  به  با توجه  کرد: 
در استان بوشهر مزارع خود را تحت پوشش بیمه 
به  خسارت  پرداخت  در  است  لازم  داده اند  قرار 

این تولیدکنندگان تسریع شود.
بهره مندی  بر  تاکید  با  بوشهر  استاندار 
پرورش دهندگان میگو از مزایای خدمات بیمه ای 
استان  میگوی  پرورش دهندگان  خسارت  افزود: 
بوشهر از سوی صندوق بیمه کشاورزان پرداخت 
بیشتری  رغب  آبزی  این  تولید کنندگان  تا  شود 
باشند. داشته  پرورشی  سایت های  بیمه  برای 
میگوهای  غذای  قیمت  و  برکیفیت  نظارت  وی 
توجه  با  افزود:  و  دانست  ضرورت  یک  پرورشی 
به نقش غذای میگو در پرورش و  افزایش تولید  
سازمان و ادارات دامپزشکی، شیلات، استاندارد 
قیمت  و  کیفیت  بر  پرورش دهندگان  اتحادیه  و 
باشند.سالاری  غذای میگوهای پرورشی  داشته 
با تاکید بر توسعه زیرساخت های اراضی پرورش 
میگوی استان بوشهر بیان کرد: هر چند در زمینه 
رفع مشکلات زیرساختی پرورش میگو در استان 
بوشهر تلاش هایی شده ولی لازم است مشکلات 
زیرساخت ها  تامین  در  میگو  دهندگان  پرورش 

برطرف شود.
فراهم کردن  بر  تاکید  با  بوشهر  استاندار 
اشتغال نیروهای بومی در فعالیت پرورش میگوی 
بر  میگو  دهندگان  پرورش  افزود:  بوشهر  استان 
فراهم  و  تولید  زمینه  در  آنها  عملکرد  اساس 
کردن اشتغال نیروهای بومی استان بوشهر مورد 

ارزیابی و حمایت قرار می گیرند.
مزارع  در  فعالیت  افزایش  بر  تاکید  با  وی 
باید  کرد:  تصریح  میگو  پرورش  سایت های  و 
پرورش  سرما  فصل  در  تا  شود  فراهم  شرائطی 
از  بتوانند  بوشهر  استان  در  میگو  دهندگان 
تولیدآبزیان  زمینه  در  پرورشی  استخرهای 
هم   و  تولید  افزایش  در  هم  تا  کنند  استفاده 

اشتغال نیروهای بومی تاثیر گذار باشد.

عبداله گیتی منش به عنوان مدیر 
شرکت ملی پخش فراورده های نفتی 

منطقه استان مرکزی منصوب شد 
عبداله گیتی منش به عنوان مدیر شرکت 
استان  منطقه  نفتی  های  فراورده  پخش  ملی 
از سوی  .با صدور حکمی  مرکزی منصوب شد 
پخش  ملی  شرکت  عامل  مدیر  ریاحی  منصور 
منش  گیتی  عبداله  ایران  نفتی  های  فراورده 
منصوب  مرکزی  استان  منطقه  مدیر  عنوان  به 

شد .
در این حکم منصور ریاحی ابراز امیدواری 
کرد ایشان بتوانند با استعانت از خداوند متعال و 
تدبیر و تمهید به هنگام و مناسب در امور محوله 
و بهره گیری از تعهد و توان و تجربه همکاران 
تلاشگر ان منطقه در فضای همدلی و هم اندیشی 
در ایفای رسالت مهم شرکت و وظایف و اولویت 
های مهم فعالیت ها موفق باشد .در پایان مدیر 
عامل از زحمات مدیر قبلی کرامت ویس کرمی 
استان مرکزی  در طول تصدی مدیریت منطقه 
قدر دانی نموده و توفیق روز افزون ایشان را از 

خداوند متعال مسئلت نموده است

دیدار مدیر عامل شرکت گاز گلستان با 
فرمانده لشکر 30  پیاده گرگان 

مقدس  دفاع  هفته  فرارسیدن  آستانه  در 
عرصه  دلاورمردان  وخاطره  یاد  گرامیداشت 
جمال  صفرعلی  مهندس  ایستادگی،  و  غیرت 
با  گلستان  گازاستان  شرکت  مدیرعامل  لیوانی 
پیاده گرگان  لشکر 30   فرمانده  حضور دردفتر 
این  کرد.در  گفتگو  و  دیدار  امیرمعمارباشی   با  
با  گلستان  استان  گاز  شرکت  دیدارمدیرعامل 
ها  رشادت  از  مقدس  دفاع  هفته  گرامیداشت 
سال  هشت  غیورمردان  های  آفرینی  وحماسه 
از  هوشیارانه  و  جوانمردانه  که  تحمیلی  جنگ 
کیان و مرزهای نظام مقدس جمهوری اسلامی 
اهداء  با  و  نموده  تشکر  و  تقدیر  کردند   دفاع 
افتخارآفرینی های  از  لوح منقش به کلام وحی 
فرمانده  دیدار  این  در  کرد.  تجلیل  عزیزان  این 
لشکر 30  پیاده گرگان نیز ضمن خیر مقدم ، از 
حسن نظر و ارادت  مدیرعامل گازگلستان تقدیر 
نموده و با اشاره به اینکه این هفته به همه مردم 
شریف کشورتعلق دارد هرگونه خدمت و تلاش 
در راستای دفاع از این مرز و بوم و اعتلای نظام 
برای  بزرگ  افتخار  را  اسلامی  مقدس جمهوری 

خود و سایر همرزمان خود دانست.

نمایشگاه عکس هفته دفاع مقدس در 
شرکت گاز گلستان برگزار شد

همت  با  مقدس  دفاع  هفته  مناسبت  به 
استان  گاز  شرکت  گرزین  شهید  بسیج  پایگاه 
در  اسلام  رزمندگان  عکس  نمایشگاه  گلستان 
مرکزی  اداره  محل  در  تحمیلی،  جنگ  سال   8
شرکت برگزار شد.به گزارش روابط عمومی، این 
انعکاس  و  تصویرکشیدن  به  هدف  با  نمایشگاه 
دردوران  اسلام  رزمندگان  حضور  هاي  حماسه 
کننده   تداعي  و  تحمیلی  جنگ  سال  هشت  
درآن  که  بوده  و شهادت  ایثار  فرهنگ حماسه، 
به  رزمندگان  های  حماسه  و  رشادت ها  ابعاد 
تجدید  اینکه  ضمن  است  شده  کشیده  تصویر 
باشد. می  اسلام   رزمندگان  برای  خاطراتی 
هفته  ابتدای  از  مذکور  نمایشگاه  است؛  گفتنی 
وعلاقه  کارکنان  بازدید  معرض  در  مقدس  دفاع 
مندان قرار گرفته و تا پایان این هفته ادامه دارد .

با همدلی و همکاری پولاد مردان فولاد مبارکه 
انجام پذیرفت:

ثبت رکورد روزانه 110 ذوب در ناحیه 
فولادسازی و ریخته گری مداوم 

همزمان با هفته دفاع مقدس کارکنان غیور و 
زحمت کش این ناحیه با همدلي و همکاري، فعل 
خواستن را صرف کردند و برگ زرین دیگري به 
تولید  رکورد  افزودند.آخرین  ناحیه  این  افتخارات 
تعداد 108  با  تاریخ 1394.2.1  به  مربوط  روزانه 
ذوب معادل 19 هزار و 630 تن تختال بوده است 
و ثبت رکورد جدید، حاصل آماده بکار بودن تمامي 
حمل  جمله  از  مختلف  بخش هاي  در  تجهیزات 
مواد، کوره هاي قوس الکتریکي، متالورژي ثانویه و 
سرویس هاي پاتیل، ریخته گري مداوم، آماده سازي 
تختال و همکاري قسمت هاي پشتیباني، پرسنل و 

حمایت هاي مدیریت ناحیه بوده است.

شهردار رباط کریم:
 هیچ ساختمانی غیر اصولی و بدون 
رعایت مقررات ساخته نخواهد شد

مهندس مسعود مختاری به اقدامات زیربنایی 
در حوزه معماری و شهرسازی اشاره و عنوان داشت: 
رعایت  و  پارکینگ  تامین  بدون  ساختمانی  هیچ 
و  نخواهد شد  ساخته  در شهر  ساختمان  اصولی 
این مجموعه تمام توان خود را برای تحقق این امر 
به کار خواهد بست و ضمن رعایت قوانین مربوط 
به مشارکت شهروندان در این امر موثر خواهد بود 
چرا که رعایت نشدن این قانون در سالهای اخیر 
صدمات زیادی را در این بخش به شهر وارد کرده 
استشهردار رباط کریم شهر را به مثال یک موجود 
زنده خواند و گفت: از زمان ورود به شهرداری سعی 
نموده ایم اقداماتی را در سطح شهر اجرا نماییم که 
تغییرات حاصل شده را ساکنان شهر احساس کنند 
که خوشبختانه این اتفاق افتاده است اما مطلوب 
ایده آل نیست و ما همچنان در صدد  یک شهر 
هستیم تاشهر را به ایده آل های شهری نزدیک 

نماییم.

برگزاري دوره ارتقاي سلامت نظام 
اداري در مجتمع گاز پارس جنوبي 

اداري  نظام  سلامت  ارتقاي  دوره  چهارمین 
و مقابله با فساد با همکاري واحد آموزش نیروي 
انساني ستاد مجتمع گاز پارس جنوبي در محل 
بازرسي  امور  رئیس  حضور  با  آموزش  سالن 
شرکت ملي گاز ایران، مدیران و کارکنان مجتمع 
هادي  محمد   ، گردید.  برگزار  جنوبي  پارس  گاز 
امجدي پور رئیس امور بازرسي شرکت ملي گاز، 
به  اداري  ارتقاي سلامت نظام  در چهارمین دوره 
تبیین و تشریح قانون و آیین نامه ي ارتقاء سلامت 
نظام اداري و مقابله با فساد اداري پرداخت. وي در 
ادامه افزود: فساد اداري در قانون شامل هرگونه فعل 
یا ترک فعل است که توسط هر شخص حقیقي 
یا حقوقي بصورت فردي، جمعي یا سازماني که با 
یا امتیاز مستقیم و  هدف کسب هرگونه منفعت 
غیر مستقیم براي خود یا دیگري با نقص قوانین 
یا ضرر و زیان  انجام پذیرد و  و مقررات کشوري 
به اموال، منافع، منابع و یا امنیت عمومي را وارد 
اداري  نظام  از  اگر  پور،  امجدي  به گفته ي  نماید. 
صیانت نشود و به ارتقاي فرهنگ سلامت آن در 
و  مي گردد  فساد  دچار  نشود  پرداخته  شرکت ها 
این فساد در نظام اداري رخنه خواهد نمود. رئیس 
امور بازرسي شرکت ملي گاز عنوان داشت: با نگاه 
دقیق به مقوله ي نظارت بتوانیم از وقوع ناهنجاري ها 
پیشگیري نموده و تا حدي بتوانیم تخلفات اداري 
را کاهش دهیم. این مقام مسئول در ادامه گفت: 
باید با تلاش همگاني، فرهنگ سلامت نظام اداري 
که زمینه ساز رشد و توسعه ي سازماني مي باشد را 
توسعه دهیم. رئیس امور بازرسي شرکت ملي گاز 
ایران در پایان خاطر نشان کرد: باید با مطالعه ي 
دقیق قوانین و مقررات و آشنایي کامل با مصوبات، 
سازمان را در مسیر پویایي و شکوفایي هدایت نموده 

و مجموعه اي زنده و با نشاط را به وجود آوریم. 
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